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Rade Galeb
v Ljubljani

Predsednik zveznega odbora sindika-
ta industrije in rudarstva Jugoslavije
Rade Galeb je med 23. in 25. januarjem
prvič uradno obiskal Slovenijo. Ob tej
priložnosti je mestni odbor sklical šdr-
ši politični aktiv sindikata ljubljanske
industrije, na katerem so udeleženci
obravnavali aktualno družbenopolitično
in ekonomsko problematiko.

Kako odpravljati porajajoče se prob-
leme ob uveljavljanju ukrepov za od-
pravo nelikvidnosti, kako se uveljavlja-
jo ustavna dopolnila in dopolnitev ot-
ganiziranosti ljubljanskih sindikatov, so
bile glavne teme razprave.

Po uvodnih besedah predsednika me-
stnega odbora sindikata delavcev indu-
strije tn rudarstva Ljubljane Zvoneta
Žagarja, ki je na kratko orisal gospo-
darsko stanje in razvoj industrije v
Ljubljani v lanskem letu ter spregovo-
ril o glavnih akcijah mestnega odbora
in o programu dela za letos, so števil-
ni sindikalni delavci — med njimi tudi
direktorji industrijskih delovnih organi-
zacij — dovolj slikovito orisali nastali
položaj, opozorili na problematiko, ki
se poraja in nakazovali morebitne ia-
hode.

Ukrepi za odpravo nelikvidnosti nl-
so neposredno prizadeli večjega števila
delovnih orgahizacij ljubljanske indu-
strije (v treh podjetjih bodo morali iz-
plačati 90-odstotne osebne dohodke).
To pa seveda ne pomeni, da so ostalo
delovne organizacije trajno pakrile ob-
veznosti. V številnih primerih gre za
kratkoročne rešitve, kratkoročna posoji-
la.

Zadnje čase se uveljavljajo ustavna
dopolnila, ki zadevajo delovne organl-
zacije. Predvsem nekatere večje, ki ima-
jo močne strokovne službe, so že usta-
novile temeljne organizacije združenega
dela in začele sklepati samoupravne spo-
razume. Počasneje pa gre to v manjših
delovnih organizacijah, kjer bo moral
mestni odbor sindikata industrije in ru-
darstva storditi še več.

Predsednik zveznega odbora Rade
Galeb je opozoril, da moramo kot
družba letos predvsem prizadevati od-
pravljati dva bistvena problema — ne-
likvidnost in inflacijo — ki sta vir osta-
lih problemov. Teh problemov pa se ne
da odpraviti na silo, z administrativni-
mi ukrepi, in ne na hitrico. Krepitev
administrativnih ukrepov je lahko resna
nevarnost za nadaljnji razvoj samoup-
ravljanja, zato bi moral imeti sinddkat
pri urejanju družbenoekonomskih odno-
sov bolj odločujočo vlogo. Izvajanje sta-
bilizacijskih ukrepov ne sme voditi do
stagnacije gospodarstva. Zvezni odbor
vztraja na tem, da zvezni organi dokonč-
no povedo delovnim organizacijam, kaj
bo s politiko cen, kreditno politiko, de-
viznim poslovanjem. Le tako bo mogo
če realno planirati. Seveda mora biti boj
za rezultate gospodarjenja, za stabiliza-
cijo gospodarstva povezan z družbenimi
cilji.


